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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.3.2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 24 marca 2021r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 15.00 – 16.20. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
 zgodnie  z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Przegląd aktualnych remontów i inwestycji.  
 

4. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój,   
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki bilansowej centrum o symbolu roboczym C70 
w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój Nr 
XLV/918/2006 z dnia 29 czerwca 2006 r., opublikowaną w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Śląskiego Nr 89, poz. 2499 z dnia 1 sierpnia 2006 r., 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego  programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia przedsiębiorców w 2021 r. z części opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży, 

 
 Projekt uchwały w sprawie  określenia  zadań  z   zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej, środków Państwowego   Funduszu   Rehabilitacji   Osób   
Niepełnosprawnych  przewidziane  dla  Miasta  Jastrzębie-Zdrój na rok 2021, 

 
 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenie 

nieważności uchwały nr II.24.2021 Rady Miasta Jastrzebie-Zdrój z dnia 25 lutego 
2021r. 

 
5. Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu z dnia 24 lutego 2021r. 

 
6. Wolne głosy i wnioski. 

 
7. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał    Przewodniczący Komisji Budżetu i Skarbu – Szymon 
Klimczak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Pkt 3 Przegląd aktualnych remontów i inwestycji zrealizowano w dalszej części 
Komisji.  
 

Ad. 4. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2021 rok 
 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił projekty uchwał.  
 
Tadeusz Sławik 
Jaka kwota będzie przeznaczona na ulice Wrocławską? 
 
Dariusz Holesz 
Galeria Historii Miasta 1,7 mln zł, Wrocławska 1,3 mln zł.  
 
Głosowanie radnych: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2021 rok 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki bilansowej centrum o symbolu roboczym C70 
w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój Nr 
XLV/918/2006 z dnia 29 czerwca 2006 r., opublikowaną w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Śląskiego Nr 89, poz. 2499 z dnia 1 sierpnia 2006 r., 
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Projekt uchwały omówiła Barbara Mirecka – Naczelnik Wydziału Architektury.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego  programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Jastrzębie-Zdrój 

 
Projekt uchwały omówił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta 
 
Tadeusz Sławik 
Ta wymuszona zmiana wynika z jakiegoś aktu normatywnego, czy jest to jakiś pomysł 
Nadzoru, widzi pan umocowanie tych koniecznych zmian w Komisji Mieszkaniowej  
w jakimś akcie normatywnym? 
 
Robert Cichowicz 
Nie, to jest odniesienie do Ustawy o ochronie danych osobowych, radni nie są 
pracownikami Urzędu Miasta i nie mogą dysponować bazą danych wnioskodawców. Do 
maja tego roku był czas aby dostosować się do tych wytycznych.  
 
Anna Hetman  
To są wytyczne w oparciu o ustawę o ochronie danych osobowych, dotyczy to wszystkich 
Komisji, które w gminach powoływane były z udziałem np. radnych lub Związków 
zawodowych, przykładem są komisje w Edukacji.  
 
Tadeusz Sławik 
Czy wytyczne są źródłem prawa? 
 
Anna Hetman 
Nigdzie nie ma przepisów takich czytelnych oczywistych, mówiących o czymś wprost, 
natomiast powiązane przepisy do tego zobowiązują.  
 
Tadeusz Sławik 
To jest bulwersujące, trzeba się z tym problemem zmierzyć w Sądzie.  
 
Robert Cichowicz 
Pracujemy nad wspólnym stanowiskiem wraz z innymi miastami aby wystosować protest 
do Nadzoru w celu zmiany tych wytycznych.  
 
Szymon Klimczak 
Na jakiej podstawie działa Społeczna Komisja Mieszkaniowa, być może można byłoby 
zmienić tę Komisję jako organ Rady Miasta? 
 
Robert Cichowicz 
Pani Prezydent jest przydzielającą mieszkanie.  
 
Anna Hetman 
Z formalnego punktu widzenia, po przeczytaniu, wydaje się, że racja jest po stronie 
Wojewody.  
 
Tadeusz Sławik 
Czy z Ustawy o samorządzie nie można wywieść tych uprawnień? Szukajmy jakiegoś 
rozwiązania. 
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Robert Cichowicz 
Szukamy, nasi pracownicy kontaktują się aby znaleźć jakieś rozwiązanie, mamy czas do 
maja aby znaleźć rozwiązanie.  
 
Alina Chojecka 
To jest scedowanie kolejnego obowiązku na urzędników, ogromny zakres pracy, 
dochodzą obowiązki Społecznej Komisji Mieszkaniowej.  
 
Tadeusz Sławik 
Komisja była bardzo obiektywna, to ma sens, aby takie ciała funkcjonowały.  
 
Alina Chojecka 
Prosimy po wypracowaniu stanowiska aby temat ten przedstawić i przedyskutować na 
Komisjach Rady Miasta.  
 
Szymon Klimczak 
Być może należałoby zastosować minimalizację danych osobowych. 
 
Robert Cichowicz 
Czasem mieszkańcy, aby otrzymać mieszkanie piszą więcej, niż powinni pisać.  
 
Komisja nie zajęła stanowiska wobec projektu uchwały. 
Głosowanie radnych: za –1, przeciw – 1, wstrzymujących się –2. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia przedsiębiorców w 2021 r. z części opłaty za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży 

 
Tadeusz Sławik 
Przedsiębiorcy zapytują mnie, mieli zamknięty IV  kwartał i cały I kwartał br., nie mają 
przychodów, jakieś koszty muszą ponosić, czynsze, wynagrodzeń pracowników - czy jest 
możliwość, aby Rada podjęła decyzję wsteczną w zakresie zwolnień?  
 
Piotr Kohut 
Przepis wszedł w życie 28 stycznia b.r., pozwala dokonać zwolnień z opłaty tegorocznej, 
jest wątpliwość, czy za cały okres czy dopiero od wejścia w życie tego przepisu.  
 
Tadeusz Sławik 
Proszę o informację na jutrzejszą Sesję czy byłaby możliwość dokonania takich zwolnień 
za cały okres.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie  określenia  zadań  z   zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej, środków Państwowego   Funduszu   Rehabilitacji  Osób   
Niepełnosprawnych  przewidziane  dla  Miasta  Jastrzębie-Zdrój na rok 2021 

 
Projekt uchwały uzasadnił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenie 
nieważności uchwały nr II.24.2021 Rady Miasta Jastrzebie-Zdrój z dnia 25 lutego 
2021r. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
 
Ad.3. 
Przegląd aktualnych remontów i inwestycji.  
 
 
Przegląd aktualnych remontów i inwestycji w mieście przedstawiła Maria Pilarska – 
Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji.  
 
Przedstawiony i omówiony materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.5. 
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu z dnia 24 lutego 2021r. 
 
Protokoły przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono.  
 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia. 

Szymon Klimczak Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie,                    
po czym zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk   

Przewodniczący  
Komisji  Budżetu i Skarbu 

Szymon Klimczak 


